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Abstract:

The Syrian crisis, which the country has been experiencing since 2011, has been
considered one of the most complex crises in recent years. The issue of Syrian migrants
and refugees becoming a global problem and has caused the biggest wave of displacement
and asylum in Europe since the end of the Second World War. This study aims to analyse
the Syrian crisis from the door of its regional and international consequences, in particular
on the EU countries that have had to face great problems due to the massive influx of
emigrants and refugees, which revealed the degree of rupture and the extent of deep
disagreements between the countries of the Union.

Keywords: The Syrian crisis; migrants and refugees; the European Union; the
repercussions.

JEL Classification Codes: K37, F22, F51,
Résumé:

La crise syrienne, que le pays connait depuis 2011, a ét€¢ considérée comme 1’une des
crises les plus complexes ces derniéres années. La question des migrants et des réfugiés
syriens devenant un probléeme mondial et a provoqué la plus grande vague de
déplacements et d’asile en Europe depuis la fin de la Seconde Guerre mondiale. Cette
étude vise a analyser la crise syrienne a partir de la porte de ses conséquences régionales et
internationales, en particulier sur les pays de I'UE qui ont da faire face a de grands
problémes en raison de I’afflux massif d’émigrants et de réfugiés, qui a révélé le degré de
rupture et I’ampleur des désaccords profonds entre les pays de I’Union.

Mots clés: La crise syrienne; les migrants et les réfugiés; 1’Union européenne; les
répercussions.

JEL Classification Codes: K37, F22, F51,
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1 _ Accord Union européenne -Turquie: Externaliser pour mettre fin au droit d’asile. Site web : http://www.migreurop.org
(visité 1e23/03/2016).
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